
Zápisnica z Výboru mestskej časti SEVER konanej dňa   
18. novembra 2009 v Kultúrnom stredisku Sihoť 

 
Prítomní poslanci:  
Marta Blahová, Vladimír Gavenda, Ľubomír Dobiaš, 
 
Neprítomní poslanci:  
RNDr. Jozef Mertan, Ing. Róbert Lifka, Janka Fabová, Ján Babič, Juraj Holúbek, 
 
 
Prítomní: 
Bc. Peter Fortuna, garant VMČ Sever 
 
 
Na úvod p. Vladimír Gavenda, zastupujúci predsedu VMČ Sever, privítal všetkých prítomných 
a otvoril zasadnutie výboru. Zasadnutia sa zúčastnili 3 poslanci, VMČ Sever nebol 
uznášaniaschopný. 
 
Program VMČ Sever: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Požiadavky poslancov 
4. Rôzne 
5. Stretnutie s občanmi 

 
 
 
K bodu 2. – Prerokovanie žiadostí  
  
 
Nakoľko nebol VMČ Sever uznášaniaschopný, predložené žiadosti budú prerokované na nasledujúcom VMČ 
Sever. 
 
K bodu 3. – Požiadavky poslancov 
 
 
p. Blahová: 
 
- žiadam zametanie ulíc na Sihoti UIS 
- sťažnosť na Marius Pedersen z dôvodu nepozametaných ulíc UIS 
 
p. Dobiáš: 
 
- žiadam odpovede na požiadavky VMČ Sever  
 
p. Gavenda: 
 
- žiadam zverejniť účasť poslancov na VMČ Sever v mesačníku INFO Trenčín INFO 
 
 
K bodu 4. – Rôzne 
 
p. Matejková vedúca KS Sihoť: 
- žiadam zabezpečiť také priestory pre KS Sihoť, aby bolo možné vykonávať všetky činnosti KS UKaCR 
- sa pýta či nemôže KS Sihoť viesť Centrum seniorov a zároveň kultúru UKaCR 
- aká je zmluva s p. Gabrhelom a aká je činnosť Senior centra UPaM, UKaCR 



 
 K bodu 5. – Požiadavky občanov 
 
p. Čiládyová: 
 
- žiada o upravenie chodníkov pred bytovým domom ul. Šoltésovej č. 1724 z dôvodu zatekania do suterénu, 
nakoľko odkvapový chodník je súčasťou mestského chodníka, žiadosť o napravenie súčasného stavu je 
podaná na MsÚ od r. 2003 UIS 
 
 
 
 
 
Zapísal: Bc. Peter Fortuna, garant VMČ Sever, dňa 18.11.2009 
 
 
 
 
 
 
       
   Vladimír Gavenda 
           Zastupujúci predsedu VMČ Sever 
 


